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Protokoll 
Datum 

2022-11-08 
 

 
 
 

Anteckningar fört vid medlemsmöte: 
 
Tid tisdag den 8 november 2022,  
klockan 13.00 – 15.00 

 
Plats: Skarpnäcks Kulturhus. 

 

Närvarande: 
Totalt deltog 32 medlemmar.  

 

§ 1 Mötets öppnande 

Magnus Brattström, tillika ordförande förklarade mötet öpp-
nat och hälsade samtliga välkomna till budgetmötet/med-
lemsmötet.  
 

§ 2 Nya medlemmar 

Tre nya medlemmar hälsades välkomna till PRO Skarp-
näck. 
 

§ 3 Information från SPR 

Elisabeth Larsson som är vår representant i SPR informe-
rade från både september och oktobermötet med SPR. 
(Stockholms Pensionärsråd) 
 

• Leif Johansson är nu ordförande i SPR.   

• Remiss om äldreomsorgslag ligger ute.  

• En uppbyggnad av bastu och miljöverkstad är på 
gång vid Flaten. 

• Byggvägen vid Bergholmsbacken är under diskuss-
ion. Beslutet är skjutet på framtiden.  

• Bergholmstorpet kommer att få kommunalt vatten, 

• Budgeten för SPR kommer att tas den 16 november.  

• Upphandling av fönsterputs pågår.  

• Papperskorgar byts ut i området.  
 
Nästa möte i SPR är den 17 november.  
 

§ 4 Ekonomi 

Eva Tillman, kassör informerade om budget 2023, som är 
en minusbudget på 8 350 kr. Underlag till beslut delades ut. 
Bilaga 1. Frågor som uppkom besvarades direkt på mötet.  
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Prognosen för 2022 är att vi får minus cirka 4 000 kronor i 
budgeten bland annat med anledning av höga utgifter för 
toner och tryckkostnader samt fördyring av t.ex. kaffe, fika-
bröd.  
 
Avgiften för PRO Riks kommer att höjas med 10 kronor.  
 
Mötet beslutade att årsavgiften höjs till 360 kronor/år samt 
att Budget 2023 godkändes utan tillägg.  
 

§ 5 Övrig information 

Christina Dahlqvist, sekreterare i och Kristiina Jansson har 
avgått från styrelsen på grund av hälsoskäl. Valbered-
ningen jobbar på ersättare. 
 
Jubilarlunchen. Totalt var det 26 inbjudna varav 13 tack-
ade ja. En mycket uppskattad tillställning. Vi ska se över hur 
inbjudan ser ut, med anledning av att några medlemmar 
inte uppfattade den som personlig.  
 
Presentation av festkommittén. Fyra personer har anmält 
intresse att ingå i festkommittén. 

• Siv Meyer 

• Majvor Hansson 

• Brita Zellhann 

• Björn Pihl 
 
Trippelskrapet PRO. Björn Pihl har meddelat att han tar 
över det uppdraget.  
 
Framtidsgruppen – Marita Pihl tar över eftersom det är sek-
reteraren och ordföranden som är kallade till denna grupp. I 
Framtidsgruppen finns även undergrupper som t.ex. rese-
grupp, studiegrupp och underhållning.  
 
Julmarknad 3 december 

• Försäljning:  ansvarig Monica Hellkvist 

• Servering: ansvarig Kjell Holmgren och Magnus 
Brattström. 

• Fler frivilliga önskas. Kontakta ovanstående för in-
tresse och eventuella frågor.  

 
Aktivitet i Kulturhuset lördag 17 december.  
Tema: Tillsammans för Skarpnäck. Torbjörn Hallström är 
kontaktperson.  
 
Jullunch den 16 december klockan 13.00. 

• Information och anmälan kommer finnas i PRO-
lokalen. 
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§ 6 Mötets avslutande 

Magnus tackade för engagemanget och avslutade mötet.  

 
 
Vid protokollet 

 
 

 
 

Marita Pihl  Magnus Brattström 
Sekreterare  Justerare 

 
 
 

 
 

 
 
Bilagor: 

Bilaga 1 – Budget 2023 


